
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU SRPDŠ 

 

 

Datum: 13. února 2017 

 

Místo konání: ZŠ Budišov 

 

Zúčastnění: Mgr. Milan Procházka – ředitel, Mgr. Veronika Ležáková – předsedkyně, Veronika 

Dostálová, Jana Vostalová, Marcela Toufarová, Pavlína Dítětová, Helena Zezulová, Jarmila 

Ujčíková, Iva Matoušková 

 

Program: 
 

1. Zahájení – výbor zahájila předsedkyně Mgr. Veronika Ležáková 

 

2. Rodiče chválily lyžování žáků na Fajťáku. 

 

3. Dotazy ze tříd: 

 a)  Proč se vybírá 30,- od žáků na tombolu na školní ples? 

 b)  Proč musí žáci sbírat byliny a papír? 

 c)  Zda bude  možné odhlašovat obědy přes elektronickou žákovskou knížku? 

 d)  Jestli by nebylo možné ve školní jídelně na výběr ze 2 jídel? 

 

Na dotazy odpověděl pan ředitel: 

 

a)  Peníze na tombolu se vybírají z důvodu přispívání rodičů. Dříve to býval Rodičovský ples a 

tudíž bylo tradicí, že přispívali všichni rodiče. Dnes je to školní ples, ale tradice se zachovaly. 

Rodiče, kteří jdou na ples přispějí mnohem více peněz svojí účastí. 

 

b)  Za sběr bylin a papírů dostává škola peníze, které investuje do dětí – např.  zakoupení 

pingpongových a hracích stolů na chodby školy a jiná zařízení, které využívají  všechny děti ve 

škole. Je třeba myslet na to, že ze sběru bylin se vyrábějí léky a jiné přípravky, které všichni v 

životě užíváme. Papír je snadné nasbírat jen z letáků, které chodí každodenně do schránek. A pak jej 

stačí 2krát ročně přivést do školy. 

 

c)  Na odhlašování obědů přes elektronickou žákovskou knížku se pracuje a bude možné od září, 

tedy nového školního roku. 

 

d)  Na výběr ze 2 jídel možné nebude. 

 

 

4. Oznámeno bylo 65. výročí od otevření školy. K této příležitosti proběhne 11. března v sobotu den 

otevřených dveří s doprovodnými programy po celé škole. Tato akce proběhne od 13 do 17 hodin. 

Tuto akci pořádá škola společně s obcí Budišov. 

Všichni občané jsou srdečně zváni! 

 

 

 

 

 

 

Dne 13. 2. 2017            Zapsala Iva Matoušková 


